
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kløverbladet, 28/3 2022 

Tilstede: Søren Lund, Klaus Popp, Renee Petersen og Bo Heinemann 

Dagsorden 

• Vejudvalg (Liz, Lisbeth, Bo) 

HOFOR har lavet ændringer til regnvandsprojektet, efter erfaringer fra allerede gennemførte 

projekter, og sender det til kommentering i Bestyrelsen. 

• Fibernet udvalg (Søren, Mark, Rasmus) 

Ifølge TDC kan der gå op til et år, fra føringsveje og tilslutningsbokse er opstillet, til der tilbydes 

fibernet. I forbindelse med gravearbejdet er der stadig en del mangler som er påtalt, vi afventer 

indkaldelse til afleveringsforretning da der stadig er mange mangler. 

• Delebiler og elbiler 

Der er indkommet et ønske om at oprette el-standere til opladning af el-biler. Den interesserede 

bedes indhente forslag fra kommune og el-udbyder om, hvad der er muligt. Bestyrelsen bakker op 

om denne fremtidssikring. 

Der er indkommet et forslag til at oprette faste Lets-Go dele-bil parkeringspladser i gaden. Dette 

betyder allokerede pladser til dele-biler. Vi foreslår at forslaget optages på GF da det har 

indflydelse på alle grundejerforeningens medlemmer.  

• Parkudvalget (Renee+Søren): 22/5 kl 10 er der arbejdsdag, vi stræber på sidste søndag i september 

som årets anden arbejdsdag, og sidste søndag i maj 2023. Renee skal lave nogle skilte.  

• Idrætsudvalget (Klaus+Renee): Vi er i gang med kigge på forskellige muligheder for at opgradere 

boldburet og andre tiltag for at skabe lidt mere liv i parken, som kan bruges af alle. Underlaget 

skiftes i 2023 

• Forberedelse til Generalforsamlingen 

Formanden skriver en beretning, og sender rundt til bestyrelsen inden GF. 

Spørge Lundbeck om byggeplaner 

Opsummere udvalgs-deltagere 

Renee køber øl og vand, og knas. 


